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21. Interpelácie poslancov 
 

 

Predkladateľ:  JUDr. Roman Mács, primátor mesta 

Spracovatelia: Mgr. Peter Štetka, prednosta mestského úradu 

 Bc. Katarína Mišovičová, asistentka prednostu 

 

 

Predloženie odpovedí na interpelácie poslancov 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva zo dňa 30. 03. 2023 

 

➢ Poslanec Jozef Chynoranský 

Plánuje Mesto Pezinok vyznačiť parkovacie miesta bielymi čiarami na parkovisku pri 12-

poschodových bytovkách na Bystrickej 30, 32, 34?  

Vyznačenie parkovacích miest bude súčasťou Projektu parkovacej politiky Mesta. 

(odpovedal Ákos Nagy) 

 

Niektoré kontajnerové stojiská nemajú svoje zábrany alebo ich majú nedostatočné, žiadam 

o vybudovanie nejakých zábran aby v prípade nepriaznivého počasia nedošlo opätovne 

k poškodeniu osobného majetku.  

V roku 2022 boli vybudované dve stojiská, na miestach v ktorých boli  nestabilné nádoby 

a v tomto roku boli v rozpočte schválené peniaze na vybudovanie ďalších stojísk - 80 000 

€ z rozpočtu  a 20 000 € z Envirofondu. (odpovedala Zuzana Somorovská) 

 

➢ Poslanec Marián Šipoš 

Aký je progres, čo sa týka zvýšenia kapacít materských škôlok v meste?  

V septembri by sa malo po rekonštrukcii otvoriť elokované pracovisko na Cajlanskej 7. 

Na rozšírenie kapacít je nutné nájsť priestory pre vytvorenie novej materskej školy, čo 

mesto intenzívne hľadá. Bohužiaľ sa nám zatiaľ nepodarilo nájsť vhodné priestory. 

(odpovedala Michaela Císarová) 

 

Bude vedenie mesta rokovať so spoločnosťou Slovak Telekom ohľadom zavedenia optického 

kábla v časti Pezinok – Túrie brehy?  

Nie, vedenie mesta neplánuje rokovať so spomínanou spoločnosťou ohľadom zavedenia 

optického kábla. (odpovedala Renáta Klimentová) 

 

➢ Poslankyňa Elena Žárska 

Je v štádiu riešenia kopa zeminy, ktorá zostala z výstavby DI Rodinka?  

O výstavbe a prevzatí stavby ihriska od dodávateľa nemám žiadne informácie. Na jeseň, 

ešte pred ukončením sme po dohode s občanmi a vedením mesta premiestnili časť 
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zeminy k bytovému domu na Puškinovej, kde si občania svojpomocne urobili terénnu 

úpravu. Časť zeminy sme nedávno odviezli a použili na zasypanie výkopu pri obnove 

detského ihriska. Teraz pre zeminu nemáme žiadne ďalšie využite. (odpovedal Dušan 

Chudý) 

 

Akým spôsobom sa bude postupovať s plánom kosenia tento rok?  

Kosenie všetkých trávnikov v meste zabezpečuje MPS. Kosenie začalo prvý aprílový 

týždeň a s prihliadnutím na počasie pokračuje. Začali sme v centre a budeme pokračovať 

postupne do mestských častí Muškát, Sever a Cajla, Juh a Starý dvor, Grinava. O postupe 

prác budeme priebežne informovať. (odpovedal Dušan Chudý) 

 

➢ Poslankyňa Eva Pilátová 

Pozýva vedenie mesta do Grinavy na diskusiu o kanalizácií. 

 

➢ Poslanec Adam Solga 

Čo s rozbitou vozovkou v istom úseku na Jesenského ulici?  

Jesenského ulica nevyžaduje opravu, ale plošnú opravu – rekonštrukciu (to je sfrézovanie 

asfaltu v celej šírke a dĺžke a pokládka novej vrstvy). Pre komplexnú opravu povrchu je 

potrebné spracovať  jednoduchú projektovú dokumentáciu s finančným plánom.  V roku 

2023 navrhujeme riešiť opravy lokálne. (odpovedal Ákos Nagy) 

 

Kedy sa podarí zrealizovať značenie dvoch križovatiek na Trnavskej ulici – jedna pri súde 

a druhá pri odbočke na MPS?  

Realizácia bola objednaná 12.04.2023 od spoločnosti Signatech spol. s.r.o. Realizácia 

prebehne do konca mesiaca apríl. (odpovedal Ákos Nagy) 

 

Na Meisslovej ulici je dlhodobo diera v ulici, tečie tam voda, poprosím pozrieť na to ako na 

havaríjny stav.  

Výtlk sa bude opravovať tryskovou metódou. Opravu zabezpečí spoločnosť EmefGreen 

– s ktorou má mesto platnú zmluvu na opravu výtlkov. Práce vyžadujú minimálnu teplotu 

15 stupňov Celzia a samozrejme suchý povrch. (odpovedal Ákos Nagy) 

 

Uvažuje sa o dvojcestnosti pri ľuďoch, ktorí nám kedysi vyšli v ústrety, pri nastavovaní 

jednotného systému ceny prenájmov mestských bytov?  

Na byty, ktoré boli poskytnuté ako bytové náhrady (v zmysle zák. 260/2011) sa nevzťahuje 

časové obmedzenie doby nájmu, nájomcovia majú nájomné zmluvy uzatvorené na dobu 

neurčitú. Patria naďalej do agendy majetkového oddelenia a žiaden z týchto bytov nebol 

vyčlenený ako mestský nájomný byt so sociálnou podporou. (odpovedala Adriana 

Záhradníková) 

 

Oprava cesty na Slnečné údolie – úsek cesty od priehrady po obradlisko je v havaríjnom stave, 

kde môže prísť až ku škodám na motorových vozidlách.  

Cesta na Slnečné údolie vyžaduje plošnú opravu – rekonštrukciu (to je sfrézovanie asfaltu 

v celej šírke a dĺžke a pokládka novej vrstvy). V roku 2023 navrhujeme riešiť opravy 

lokálne. (odpovedal Ákos Nagy) 

 

➢ Poslankyňa Kvetoslava Štrbová (tlmočí interpeláciu poslanca Romana Šipoša) 

Rekonštrukcia cesty Fajgalská – občania žiadajú o opravu výtlkov, ktoré tam vznikli. 
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Výtlky na Fajgalskej ceste sú označené a zmapované a budú sa opravovať tryskovou 

metódou. Opravu zabezpečí spoločnosť EmefGreen - ktorou má mesto platnú zmluvu na 

opravu výtlkov. Práce vyžadujú minimálnu teplotu 15 stupňov Celzia a samozrejme 

suchý povrch. (odpovedal Ákos Nagy) 

 

➢ Poslanec Ondrej Prostredník 

Upozorňuje na problém s čiernou skládkou v okolí cestného nájazdu z Grinavy do Slovenského 

Grobu a vlakovej zastávky Pezinok – zastávka, rovnako aj v okolí mosta Glejovka ponad 

železnicu a v okolí železnice pri prechode z Myslenickej na Glejovku a ďalej aj v lesíku medzi 

železničnou traťou a ulicou Moyzesova.  

Cestný nájazd z Grinavy do Slovenského Grobu a vlakovej zastávky Pezinok – zastávka 

Pod mostom je aktuálne uložený komunálny odpad a menšia kopa drobného stavebného 

odpadu. Ide o pozemok Mesta Pezinok. Odpad odstráni mesto. 

 
Odbočka na nadjazd Glejovku, odpad: pneumatiky, plasty z áut.  

 
Šetrením na mieste MsP zistila, že skládka sa nachádza na súkromnom pozemku (LV: 

1267), v ktorom sú uvedení viacerí vlastníci. Vec rieši Referát objasňovania priestupkov 

za nerešpektovanie §13 písm. a) zákona č. 79/2015 Z.z. Podľa MsP sa v uvedenom prípade 

nepodarilo zistiť pôvodcu odpadu ani žiaden kontakt na aspoň jedného majiteľa 

uvedeného pozemku. Uvedený priestor nie je pokrytý kamerami ani súkromnými. Ani po 

súčinnosti s obyvateľmi susedných nehnuteľností sa nepodarilo zistiť viac. 

Podľa zistenia z 18. 4. 2023 pod mostom na Glejovku môže ísť o odpad od osoby bez 

domova. MsP vykoná kontrolu. 

 
 

Lesík vedľa cesty Viničnianska pred mostom napravo. 

Väčšiu časť odpadu vyzbieralo v roku 2022 Mesto Pezinok - sociálne oddelenie za pomoci 

nezamestnaných alebo občanov, ktorí si odpracovávajú výkon trestu. 

Vyzbierané v roku 2022: 

https://www.odkazprestarostu.sk/image/w1280/public/alerts/158268/images/63f3852376df0.jpg
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(odpovedala Jana Guštafíková) 

 

Zber kuchynského odpadu – Muškát – sú preplnené koše na ich zber.  

Spoločnosť CMT Group, ktorá vykonáva zber kuchynského odpadu v Pezinku, bola 

upozornená na nedôsledný zber kuchynského odpadu v rodinných domoch a výmenu 

240 l nádob na kuchynský odpad v časti Muškát. V prípade, že sú 240 l nádoby plné 

a nestačí týždňový interval, bude spoločnosť informovať referát životného prostredia a 

situáciu vyriešime napr. doplnením nádob. (odpovedala Jana Guštafíková) 

 

➢ Poslanec Justín Sedlák 

Na Komenského ulici pred športovou halou VTC je porucha vody, neustále tam tečie a stále 

nie je chyba odstránená.  

Chyba je odstránená. (odpovedal Viliam Slimák) 

 

Ako to je s parkovaním v uliciach mesta, keď na uliciach (SNP, Tolstého) parkujú dlhodobo 

stroje, ktoré aj z hľadiska údržby znepríjemňujú život občanom, keďže zo strojov vyteká nafta, 

olej na chodník.  

Pokiaľ parkovaním porušujú pravidlá cestnej premávky, obmedzujú vozidlá a pohyb 

chodcov, alebo dokonca znečisťujú životné prostredie je potrené sa obrátiť na Mestskú 

políciu Pezinok. (odpovedal Ákos Nagy) 

 

Prečo Komisia športu do dnes ešte nezasadala? – Bolo odpovedané ústne na zasadnutí MsZ 

predsedom Komisie športu. (odpovedal Ákos Nagy) 

 

➢ Poslanec Oliver Solga 

Keď sa v minulom volebnom období rušili priečne parkovacie miesta a robili sa pozdĺžne na 

Moyzesovej ulici (hneď za rohom ako sa ide z Kollárovej ulice) - v chodníku zostali štvorce 

zeminy. Treba ich vyplniť napr. zámkovou dlažbou.  

Evidujeme, dlažbu doplníme po ukončení naliehavejších úloh, predpoklad do konca mája. 

(odpovedal Dušan Chudý) 

 

➢ Poslanec Tomáš Vlachovič 

Zaoberá sa mesto dopravnou situáciou v Grinave, kedy si v poobedňajších hodinách medzi 

16:00-18:00 množstvo vodičov v snahe skrátiť si cestu, zíde z hlavnej cesty pri prvej možnej 

odbočke vľavo na Podkarpatskú, zároveň okolo ZŠ s MŠ (v čase keď končí školská družina aj 

škôlka) – tieto cesty nie sú kumulované na takúto množstevnú dopravu a žiadna z týchto ciest 

nemá ani chodník - zjednosmernením Podkarpatskej cesty alebo s obmedzením vjazdu v čase 

od 16:00 – 18:00?  

Jednosmerná premávka v danom úseku nie je riešením. Obmedzenie vjazdu by muselo 

podliehať neustálej kontrole a skomplikuje to život iným účastníkom cestnej premávky. 

Možné riešenie bude odkonzultované na ODI OR PZ Pezinok. Zatiaľ navrhujem 

prítomnosť príslušníkov Mestskej polície na danom úseku v problematických časoch – 

psychologický efekt. (odpovedal Ákos Nagy) 
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